
zápis ze zasedání Školské rady dne 16. 6. 2011

1) M. Tvrz seznámil Radu o činnosti školy za uplynulé období v bodech:

• zápis do 1. tříd pro školní rok 2011/2012; vznesen dotaz k možnosti zřízení menších tříd, 

částečně financovaných rodiči – problémy především legislativní, v současné době také 

problém nedostatku učeben na budově Uprkova

• přechod žáků z prvního stupně na druhý – budoucí 6. třídy

• přijímací zkoušky na střední školy ve šk. roce 2010/2011

• Šablony pro čerpání financí z fondů EU – současný stav

• reklamační řízení zateplení budovy Horácké nám.

• zhodnocení změn v ŠVP – Dalton – týdenní plány

• činnost v rámci Sítě otevřených škol

• celoškolní projekt – zaměstnání

• Akademie

• náměty, připomínky členů Rady: 

• prevence šikany ve třídách (zodpovězeno – na obou stupních probíhá systematicky – TU – 

kom. kruhy, pelíšky, psycholog...);

• umístění seznamů sešitů na příští šk. rok – přislíbeno co nejdříve

• autoevaluační dotazníky pro rodiče: odevzdávání dotazníků by bylo lepší více anonymní 

(např. sběrný box ve vestibulu školy)

2) projednány a schváleny změny ve Školním řádu, Klasifikačním řádu a školním vzdělávacím 

plánu

zapsal

Miloslav Tvrz


